
 
 

Indkaldelse til Bestyrelsesmøde 
 

Tid: Den 7. November 2019 

Sted.: Hos Martin Midtgaards vej Rousthøje 

Kl.: 19.00 
 

Status.: Referat 
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01-05-2019 
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Martin 
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Generalforsml
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På valg 2021 
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Mødt 

Aflyst Afbud Mødt     

Revisor 
Niels Kristian 
Nørregaard 

        

         



REFERAT     
 

 
 

1.   Godkendelse af dagsorden ok 

2.   Godkendelse af referat  Ref. Godkendt. 

 

 

 

 
3. Evaluering af generalforsamlingen 
Hvad skal vi gøre for at øge kendskabet til 
UV og interessen  for arbejdet i UV. 
Tiltag som omtale ved  møder og byfester m.v. 

Der skal arbejdes på, hvordan vi får flere til at møde op. 

Evt. skifte navn?? 

Hvorfor så lav deltagelse 

Emnet tages op til vider drøftelse 

Evt. et emne og foredrag om, have kan vi gøre for at sikre vort 

lokale bysamfund i fremtiden. Hvordan skal vi bruge vore 

penge. 

 Foreningerne opfordres til at stille med mindst 2 personer 

På generalforsamlingen 2020Generalforsamling afholdes i 

Nordenskov. 

 

 

  

 

4. Bosætnings strategi For Næsbjerg er der udarbejdet en bosætningsstrategi. 

Nordenskov overvejer  om der skal udarbejdes en bosætnings 

strategi. 

Rousthøje og Roust er der en stor usikkerhed om 

nødvendigheden for en tilsvarende. 

5. Evaluering af efterårs mødet med Byrådet 
 

  

6. Gebyr til Andelskassen 

 

 

Er der et bestyrelsesmedlem der har min. 800 aktier, kan der 

ansøges om fritagelse. 

 



7. Ruban 

 

 

.Finn orienterede, om journalist LAG midler bortfalder hvis 

der ikke ansættes en, medens Varde kommune ikke vil forlange 

deres tilskud tilbagebetalt. 

Der bliver arbejdet ihærdig i Ruban for at få det til at 

fungerer. 

8. Nyt fra FUR 

 

Der har været møde med kommunen, her blev bosætnings- 

problematikken drøft 

 

 

 

 

 

 

 

 
9. Evt. 

 

 
  

10. Økonomi Kr. 55ooo,- i kassen, ingen udestående regninger. 

11. Evt.  

  

  

 

 

 

 

Formand       Referent      



Finn Ladegaard          
     


